
 

Protokoll Albo styrelse den 10 april 
2024 

Närvarande: Tore J, Maria Karlsson (Vuxenskolan), Mats P, Britt-M P, Hans N, Gunilla A, Eva Ka, 
Berit A, Lena H, Göran N, Eva Kl, Carina A, Jan-Erik B, Gert-Åke I och Lars N. 

1. Ordförande öppnar mötet. Dagordningens 
godkännande 

2. Genomgång av föregående mötesanteckningar 
Protokollet godkänns och lägges till handlingarna. 

3. Ekonomi  
Resultat- och balansräkningen snart klar inför årsmötet. Kommer att läggas ut i samband med 
kallelsen. 

4. Revisionen 
Revisorerna arbetarmed räkenskaperna. 

5. Bidrag och redovisningar till / från Länsstyrelsen och 
kommunerna  
Föreningen har sökt bidrag hos Tomelilla kommun till Agusastugan för 10 % av 
reparationskostnader samt kostnad för el.  Dessutom har Tomelilla kommun beviljat 23 000 kr 
till föreningen för inköp av vår projektor. 

Hos Simrishamn kommun har föreningen sökt bidrag för försäkringskostnader för våra 
byggnader i den kommunen. 

6. Socialt bokslut/värdegrundspolicy för Albo 
Värdegrundspolicyn krävs från Tomelilla kommun för att bidrag ska betalas ut. Mötet beslutade 
att anta förslaget som finns i slutet av protokollet. 



7. Simrishamns kommuns byggnadsvårdspris 
Albo Härads Hembygdsförening har tilldelats byggnadsvårdspris på 10 000 kr. Ordföranden och 
Göran N hämtar detta 24/4. Motiveringen är: ”Med stor varsamhet, engagemang och kunskap 
underhåller och renoverar föreningen byggnaderna med traditionella metoder och material. 
Genom arrangemang bjuds besökare därtill att uppleva dessa kulturmiljöer, som på olika sätt 
levandegörs av föreningen” 

8. Nya svishskyltar 
Skyltar uppsatta på flera ställen nu. 

9. Årsmöte 24 april 19.00 i Ravlunda skola 

10.Valberedning, avsägelser mm 
Gert-Åke Ivarsson har avsagt sig styrelseuppdrag. Lista med val/omval kommer att bifogas 
kallelsen till årsmötet. Ytterligare tre suppleanter fattas. Vem är intresserad? 

11.Förbundsstämman 21 april Höör 
Ordföranden och eventuellt Jan-Erik B representerar föreningen. 

12.Föreningen 90 år 2024 
Detta kommer att uppmärksammas på Albo Härads dag den 4 augusti i Brösarp. 

Dessutom kommer höstens medlemsblad att handla om föreningens 90 år. Tore J fick i uppdrag 
att skriva om detta. 

13. Programmet 
Frågan om tillåtelse att elda bål i Agusa Kristi Himmelsfärdsafton lyftes. Nya EU-direktiv kan 
eventuellt stoppa detta. Kan föreningar få dispens? Gunilla undersöker saken. 

14. Vuxenskolan  
Maria Karlsson från Vuxenskolan informerade om studiecirklar/workshops som kan hjälpa 
föreningar till  vidare utveckling. Dessutom påminde hon om vikten av att rapportera in antalet 
besökare vid våra arrangemang. 

15. Medlemsvärvning  
Ett inlägg på vår Facebook-sida gav åtta nya medlemmar. Det är önskvärt att alla 
ringar/gruppers deltagare också är medlemmar i Hembygdsföreningen. 



16. Textilkommitten 
Fortfarande önskas nya medlemmar i kommittén. 

17. Hemsidan, Facebook, Instagram, webbinarier 
Det finns ett webbinarium om föremålsvård. 

18. Ordförandeträff i Ola Olsmuseét i Kilhult 
Gunilla rapporterar därifrån. På Sveriges Hembygdsförbunds hemsida finns ett webbinarium  
som har rubriken  ”Säker föreningsgård”. Ett genomsnittsantal för en hembygdsförening i 
Sverige är 192 medlemmar. Albo Härads Hembygdsförening har just nu 565 medlemmar. 

19. Skvaltan, samråd 
Länsstyrelsen kommer att skicka ut kallelse för samråd till berörda. 

 20. Ravlunda skola 
Skanska har lagat hålet i taket. En köksfläkt önskas. 

21. Rundan 
Krubbemölla - Högesta har rensat upp efter vintern. Alnarpsskolans studentuppsats om Bruces 
park är nu färdig och offentlig. Finns att läsa på vår hemsida. Ytterligare uppsatser kommer att 
skrivas. Den här gången om organismer i trädbark. Farmartjänst kommer att ha personalträff vid 
Krubbemölla. 

Hallamölla - Nya fönsterbågar är gjorda. 

Agusastugan – Nya informationsskyltar behövs. Tore får i uppdrag att skriva text och sen kan nya 
skyltar beställas hos Vitaby Skylt. 

22. Övriga frågor 
Tomelilla kommun ger bidrag till lovaktiviteter för barn. Är detta något för Glimmeboda?  

23. Nästa möte 
Preliminärt datum för nästa möte 15/5. Bestäms definitivt vid årsmötet. 

24. Mötet avslutas 
Vid tangentbordet: Eva Karlsson 



 

Värdegrund för Albo Härads Hembygdsförening 

Verksamheten är partipolitiskt och religiöst obunden och vilar på en gemensam värdegrund: 

- Hembygdsrörelsen är en del av det levande samhället. Den skapar broar mellan det förgångna, 
nutiden och framtiden. 

- Hembygdsrörelsen har ett humanistiskt och demokratiskt synsätt. Den är öppen för alla, 
oavsett bakgrund. Den respekterar kulturarvets skiftande former i tid och rum. 

- Hembygdsarbetet skapar gemenskap, trygghet och identitet. Intresset för kulturarvet är 
drivkraften i engagemanget för hembygden. Här möts alla generationer. 


